

DATUM

31 augustus 2023

VERSLAG VAN VERGADERING

Tactisch overleg TR en VTH

VERGADERDATUM

28 augustus 2023

BEHANDELD DOOR

CONTACTGEGEVENS

BLAD

1 van 2

AAN

Belangstellenden

## 1 Verslag

### 1.1 Opening & Mededelingen

MB opent vergadering. Er zijn geen mededelingen

### 1.2 Verslag vorige keer

Verslag van vorige keer (24/7) is zonder op-/aanmerkingen vastgesteld.

### 1.3 Ontwikkeling rond throttling (JB)

De throttling (bandbreedtebeperking) wordt flink verhoogd. Zo'n tienmaal zoveel. Dit komt met de 'Renese release' (ingepland eind september) beschikbaar.

MR geeft aan dat issues m.b.t. het aanlopen tegen de beperkingen van de bandbreedte niet zozeer de ingestelde throttling is, maar de inrichting van de API's. Als je 100 dingen afzonderlijk moet uitvragen ipv in één keer, dan loop je snel tegen ingestelde (en ook de verhoogde) grenzen aan. Daarbij maken de gebruikersorganisatie van één softwareleverancier allen gebruik van dezelfde API-key. Als ook de ontwikkelaars van die softwareleverancier. Als de softwareleverancier nu dingen test (en daarbij per ongeluk een 'hoog volume' request doet) kan die mogelijk het gebruik door klantorganisaties in de weg zitten. MR: En... Throttling is binnen het DSO-LV niet ingericht (iets wat op zich logisch is), maar daardoor kunnen leveranciers niet hetzelfde serviceniveau bieden als toepassingen binnen het DSO-LV. Het voorgestelde alternatief zou een zelf een cache opbouwen van de benodigde gegeven, maar dat is om het probleem heen werken. MR heeft begrip voor de bescherming van het systeem, maar wel op een andere manier. Voorstel: beter inrichten van de API.

MB: hierin willen we wel meedenken, maar voor IWT kunnen we dit niet aanpassen.

MR wil samen met andere leveranciers de problemen (voor hen) in kaart brengen. lig AS zal aansluiten / bijdragen.

JB geeft aan dat d.m.v. throttling de API 'dicht gaat' en een foutmelding geeft (429). Opgemerkt wordt dat het idee van throttling is, dat na de ingestelde limiet de bandbreedte afgeknepen wordt.

### 1.4 Draaiboek IWT (MB)

(Zie gepresenteerde overzicht met verhoogde-dijkbewaking)

MB licht de overgang naar IWT toe. Zoals dat we releases beperken (alleen echt noodzakelijke, zoals softwarebugs). Dit heeft de naam van een 'freeze', iets wat alleen betrekking heeft op de software en niet op de content. Wel wordt er aan gewerkt om inzicht te krijgen welke content er aankomt, zodat we een 'forecast' hebben van wat er rond die periode wordt aangeleverd (met name aan Omgevingsdocumenten).

MJ wijst er op dat er mogelijk ook iets verwacht wordt qua softwareleveranciers m.b.t. 'verhoogde dijkbewaking' en het optreden van P1-verstoringen. Die moeten dan ook betrokken worden. De werkgroep die het draaiboek opstelt, moet daar aandacht voor hebben. MB neemt die actie op zich.

Er wordt door leveranciers gewezen op het belang van communicatie en met name dat daarin de korte reactietermijnen van belang zijn.

Dit punt blijft op agenda staan het komende halfjaar.

#### **1.5 Toepasbare regels van PRE naar PROD (AV)**

Zie presentatie 'TR: van pre naar prod'

#### **1.6 Laadschema toepasbare regels bruidsschat op PRE**

4-6 oktober is de uitrol. D.w.z. de IWT-bruidsschatregels in de PRE. In de PROD zijn die al geladen

#### **~~1.7 Loket en samenwerking~~**

Geen onderwerpen. Agendapunt is niet aan de orde geweest

#### **1.8 Gebruikerstoepassing**

Zie de presentatie 'Gebruikerstoepassingen-Leveranciersbijeenkomst' van RB.

Qua vragen van dia 1. Blijkbaar zijn er geen gebruikers (meer) van V1 van API Verzoek-afhandelen en API Verzoek-indienen. Qua swaggervalidatie van API Verzoek-indienen worden er geen problemen verwacht als die aangezet wordt. Wordt immers niet zoveel gebruikt. RB zal met de niet-aanwezige gebruiker nog contact opnemen.

#### **1.9 Toepasbare regels (RK)**

Per 1 april 2024 uitfaseren van 4 API's die encoding en raw+json ondersteunen. De reacties van de leveranciers laten geen problemen zien per die datum.

#### **1.10 Standaarden (PvA)**

Zie presentatie STAM en STTR.

#### **1.11 Rondvraag en sluiting**

BUtC: Komt er link tussen activiteit-ID van het verzoek en de Stelselcatalogus? RK van RTR zal contact opnemen met hem.